
Medlemsmøte HOHK

Torsdag 1. juni kl. 18.00
Sted: Fokholgutua 368 (hallen)



Saksliste:
- Fremdriftsplan for utbedring av utebanen
- Stemme over utvidelse av nåværende hall
- Hall i Løten

Utebanen
Utebanekomiteen har sammen med Anders blitt enige om at utebanen ikke skal
dreneres. Drenering av utebanen vil bli veldig kostbart (et anslag er godt over 100
000). I tillegg vil grøftene etter hvert synke sammen, og det må fylles på med jord i
grøftene. Dette må gjøres i flere omganger, dermed vil ikke banen bli brukbar før
minst to år frem i tid.

Derfor har utebanekomiteen i samråd med Andres blitt enige om at vi i første
omgang skal dra utover jord på banen, planere/jevne ut og så i på nytt. Dette blir
dugnad, og dato for denne dugnaden vil være en ukedag (ettermiddag) i uke 24. Da
vil gresset få en god vekstsesong. Anders vil være behjelpelig, og kan stille med
traktor og redskap. Det vi må gjøre på dugnaden er å dra utover jord med rive/rake
og spre utover grasfrø. De som har tar med seg rake og eventuelt plenrulle. Med
denne planen vil banen være klar for bruk utesesongen 2024.

Vi har allerede noe jord, men det må bestilles mer. Ingunn tar seg av bestilling av
jord. Dette kommer på ca. 10 000, inkludert tilkjøring. Jorda koster litt, men dette er
ordentlig jord med minimalt med ugras i. Det trengs 24 kg grasfrø, vi har en sekk
stående på 25 kg. Kostnadene med denne løsningen er dermed knyttet til jorda, da
vi allerede har grasfrø og kan gjøre mye av jobben selv med hjelp fra Anders.

Videre må vi få på plass en ordning for vedlikehold av banen, som for eksempel
klipping av gress og vanning under etablering. Med godt vedlikehold av banen er det
større sjanse for et vellykket resultat. Vi har Fido (robotklipper) som i utgangspunkt
skal klippe gresset på banen, men han må følges opp. I fjor manglet det litt når det
kommer til vedlikehold av banen. Fido har våren 2023 vært på service og fått nye
kniver.



Hallen på Stange
Det er planlagt å begynne arbeid med å utvide hallen på Stange våren 2024 når
utesesongen er i gang. Styret ønsker ikke å gjøre det samtidig som utbedring av
utebanen fordi medlemmene da vil stå uten treningsfasiliteter en god periode.

Planen er å:
- Fjerne gammelt kunstgress. Dette må rulles sammen før det blir hentet av et

firma som tar seg av avfallet.
- Høytrykkspyle hallen og la den tørke 10-14 dager.
- Fylle igjen slukene i gulvet for å få et planere underlag.
- Legge nytt kunstgress og dempematte fra Juta.

Pris fjerning av gammelt kunstgress: 56 000,- inkl MVA og arbeid.
Pris for nytt underlag: Estimert til ca. 210 000,- inkl MVA og arbeid. (570 kvm)
Månedsleien vil øke fra ca. 12 500,- til ca. 18 000,-

Vi kommer til å søke sparebankstiftelsen for tilskudd til det nye underlaget i håp om å
redusere utgiften ved dette.

Dersom det stemmes frem å utvide hallen vil det signeres en 5-årig kontrakt som gir
forutsigbarhet for både utleier og klubben.

Fordeler med utvidelse av hallen:
- Bedre underlag og plant underlag er bedre for hunder og førere.
- Større hall vil gjøre det mer aktuelt for LP og agility å arrangere stevner og

treninger med plasskrevende øvelser.
- Hallen er mer aktuell for leie av eksterne pga. det nye underlaget.
- Agility vil kunne tilby flere nybegynnere treningstid siden hallen kan deles.
- Flere grener kan dele hallen i to på enkelte treninger.

Hallen i Løten
Tirsdag 30. mai mottok vi endelig svar fra NKK og KG Agility i forhold til dispensasjon
til å avholde offisielle stevner med arealet i hallen i Løten. Der ble det enstemmig
vedtatt at det ikke vil gis dispensasjon, da hallen er for smal. Med bakgrunn i
diskusjonen under ekstraordinært årsmøte, hvor muligheten for å avholde offisielle
stevner ble satt som et kriterium, er ikke hallen i Løten lengre aktuell for langtidsleie.
Derfor trekker styret saken om hallen i Løten fra sakslisten.


